
 
 

 

Kommunfullmäktiges sammanträde  

Solna den 22/2 2021 
Interpellation till Kultur- och fritidsnämndens ordförande Peter Edholm 

 

 
Interpellation om skatepark i Solna 

Skateboardåkning ökar och blir alltmer populärt bland barn och ungdomar. 

Skateboard har nu även blivit en ny OS-gren. I Solna idag finns bara en skatebowl i 

Industriviadukten och en liten ramp vid Sockerbiten i Ritorp. I tidningen Mitt i Solna 

15 februari 2021 berättar 12-åriga Otto Backman om sin önskan om att det ska finnas 

en skatepark i Solna. Kultur- och fritidsnämndens ordförande säger i samma artikel 

att han tycker att det är ett bra förslag.  

 

Under förra året tog Vänsterpartiet också ett antal möten med aktörer i staden som 

gärna vill vara med och utveckla en skatepark i Solna. Vi vet därför att ett stort 

intresse finns på flera håll.    

 

Vänsterpartiet har i flera år haft anläggandet av en skatepark inlagd i vår budget. Vi 

vill se en skatepark, exempelvis i Ritorp där den nuvarande rampen står, som 

utvecklas i nära samarbete med aktiva åkare som har perspektiv som vi tror kan 

berika utvecklingen av skateparken. Skateparken bör utformas på ett sätt som 

lämpar sig väl för åkare av olika åldrar, kön och förmågor, för att locka fler än de 

redan frälsta. Skateparken har då potential att bli en social knytpunkt i området, likväl 

som en plats för glädje och spontan fysisk aktivitet.   

 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till Kultur- och 

fritidsnämndens ordförande: 

1. Har berörda förvaltningar utrett förutsättningarna för en skatepark i Solna? Om 

så skett, vad har man kommit fram till? 

2. Var kan en skatepark anläggas i Solna? 

3. När kan en skatepark anläggas i Solna? 

 

 

  

Sandra Lindström   Thomas Magnusson 

Vänsterpartiet   Vänsterpartiet 
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